

Ordföranderåd LP4 Lv1

19 mars 2014

Närvarande

Ordförande: Simon Nilsson

Sekreterare: David Barker

Ernst: Kajsa Malmberg

KAOS: John Axelsson

KfKb6: Anton Martinsson

bOf: Elin Haraldsson

KK: Carl Möller

GP: Victoria Karlsson

KfIK: Alexander Winald

Lägeskoll

Startat 12:07

KfKb6 har haft ET-raj. Det gick bra, de flesta börjar veta vad de håller med nu. Håller på planera CM och nästa veckas gasque.

BOf planerar Limes tillsammans med sina företrädare, planerar ohmsits.

GP ska ha aspmöte nästa fredag, annars inte hunnit så mycket denna LP.

KAOS-aspning är igång, pubruna snart.

KfIK har haft sitt första möte och lyckades få ihop en träning under tentaveckan(!).

Ernst håller på planera ett event nu i läsperioden tillsammans med Borealis. Datumet för KARM är satt och inbjudningar håller på jobbas med. AkzoNobel vill vara med mer under mottagningen i år, Ernst ska ha möte med de nästa vecka.

KK har haft överlämning och har nu officiellt gått på. De planerar en ohmsits. KK lagar mat till Chalmeristmiddagen under årets mottagning. Eventuellt ska de kanske göra något för F-spexet i maj.

Styret har haft uppstartsmöten med de nyinvalda. Datumet för sektionmötet är förmodligen satt, torsdag läsvecka 6. Läsperiodens första möte snart, ska försöka skriva uppdaterade policies senare under kvällen.

Förrådet

Schemat som bifogades kallelsen var okej, de som har grejer längst ut börjar och sen jobbar vi oss in. Några som ska åka hem, men det ska inte vara några problem. Kan bli mycket spring hela helgen, så informera om det på facebook.

På Kemi fanns någon med släp vi kan låna. John fixar bil.

Övriga frågor

Avslutades 12:32